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OR.Oz.0022.17.2025 

PROTOKÓŁ NR 52/2025 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 25 kwietnia 2025 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

dokumentacji i robót związanych z remontem dachu sali gimnastycznej. 

5.2. Oferta Miejskiego Związkowego Klubu Sportowego Orlęta w Aleksandrowie Kujawskim 

w sprawie udzielenia wsparcia realizacji zadania publicznego pn. „Wakacje z koszykówką” 

złożona w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie – zajęcie stanowiska. 

5.3. Pismo Stowarzyszenia Przyjaciół Łazieńca Cudne Manowce w sprawie rezygnacji  

z przyznanego dofinansowania realizacji zadania publicznego pn. „Łazieniecki Festiwal 

Fotografii imienia Edwarda Stachury” – zajęcie stanowiska. 

5.4. Oferta Stowarzyszenia Przyjaciół Łazieńca Cudne Manowce w sprawie udzielenia 

wsparcia realizacji zadania publicznego pn. „Światłopisanie” Łazieniecki Festiwal 

Fotografii złożona w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie – zajęcie stanowiska. 

5.5. Pismo organizatora X Jubileuszowego Grand Prix Aleksandrowa Kujawskiego w Tenisie 

Stołowym o nieodpłatne udostępnienie sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim dla uczestników rozgrywek – zajęcie stanowiska. 

5.6. Informacja Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim – wykaz osób, prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych 

nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono pomocy publicznej  - 

dofinansowania ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 r.  

5.7. Pismo Zarządu Klubu Motocyklowego BORUTA MC POLAND P/C Ciechocinek  

w sprawie udzielenia wsparcia finansowego w organizacji finału akcji „MOTOSERCE”  

– zajęcie stanowiska. 

5.8. a) Projekt umowy z Gminnym Klubem Sportowym „WIP START” w Stawkach  

na realizację zadania publicznego pod tytułem „Aktywne Półkolonie w Stawkach”, 

b) Projekt umowy z Gminnym Klubem Sportowym „WIP START” w Stawkach  

na realizację zadania publicznego pod tytułem „321 Start!” Wojewódzki Turniej Młodzika, 

c) Projekt umowy z Gminnym Ludowym Klubem Sportowym „Piast Bądkowo”  

na realizację zadania publicznego pod tytułem „Aktywny powiat”. 

5.9. Informacja o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I kwartał 2025 r. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 



2 
 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 25 kwietnia 2025 r. o godzinie 8:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczą trzy członkinie 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Małgorzata Wdowczyk i Maja Masłowska. 

W posiedzeniu uczestniczą: Mariusz Możdżeń Skarbnik Powiatu. Paulina Smykowska 

Sekretarz Powiatu nie uczestniczy w posiedzeniu.  

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 51/2025 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 17 kwietnia 2025 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień 

do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 51/2025 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 17 kwietnia 2025 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

na temat dokumentacji i robót związanych z remontem dachu sali gimnastycznej. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół  

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat dokumentacji i robót związanych z remontem 

dachu sali gimnastycznej. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – w pierwszym punkcie pani Dyrektor napisała, że należy 

sporządzić projekt architektoniczno – budowlany i techniczny w oparciu o wykonywaną opinię 

o stanie technicznym budynku. Opinii o stanie technicznym budynku jeszcze nie mamy. 

Wydaje mi się, że najpierw trzeba poczekać na opinię o stanie technicznym budynku. Nie jest 
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zrobiona wizja lokalna, nie mamy żadnego pakietu fotograficznego, musimy wiedzieć czy np. 

będzie wymiana wszystkich rynien czy tylko części, czy są skorodowane czy nie. W oparciu  

o tę opinię o stanie budynku należy zlecić opracowanie projektu budowlanego.     

 

Pani Lidia Tokarska – czy opinia o stanie budynku jest już w trakcie sporządzania? 

 

Pan Małgorzata Wdowczyk – z tego pisma to nie wynika.  

 

Pani Lidia Tokarska – poprosimy Zastępcę Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji 

Powiatu w celu wyjaśnienia tych kwestii. 

 

Pan Małgorzata Wdowczyk – robi to się w oparciu o rejestrację stanu istniejącego, fałdy, 

wybrzuszenia, krzywe, stojące kałuże, złogi, uszkodzenia mechaniczne, czy inne zjawiska. 

Dalej jest analiza warstw dachu, wystarczy wyciąć kawałek i zobaczyć jak sytuacja wygląda. 

Analiza połączeń i zakończeń, wystarczy, że dekarz wejdzie na dach i to sprawdzi. Można to 

przewentylować lub metodą termowizyjną sprawdzić stan dachu. Jest też technika dymna, 

gdzie dym wpuszcza się pod dach i wychodzi nieszczelnościami. Wydaje mi się, że takie coś 

powinni zrobić.  

 

Pani Lidia Tokarska – zgadzam się, należy na wstępie stwierdzić co jest nie tak. Żeby zlecić 

projekt najpierw musimy wiedzieć co chcemy i co się dzieje na dachu.  

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszona została Mirosława Sobczak Zastępca Naczelnika 

Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – Dyrektor ZS Nr 1 CKP w przedłożonym piśmie pokazuje proces, który 

musi nastąpić jeśli chodzi o naprawę dachu. W pierwszym punkcie pani Dyrektor napisała, że 

należy sporządzić projekt architektoniczno – budowlany i techniczny w oparciu o wykonywaną 

opinię o stanie technicznym budynku. Ta opinia jest wykonywana czy jest już wykonana?  

 

Pani Mirosława Sobczak Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu – 

obecnie jest wybrany wykonawca na opracowanie tej opinii technicznej na budynek główny, 

salę gimnastyczną i budynek po internacie. Umowa jeszcze nie jest zawarta. Dyrektor musi 

wyjaśnić czy wykonawca przyjął do ceny wszystkie warunki, które są potrzebne. Jeżeli 

wszystko będzie się zgadzało to zawrze umowę na wykonanie tej opinii. Opinia ma być 

sporządzona do końca maja. Będą to dwie odrębne opinie techniczne łącznie z badaniami 

geologicznymi, badaniem wytrzymałości fundamentów. Dopiero jak będzie ta opinia, będzie 

znany stan techniczny budynków, przyczyny powstałych uszkodzeń, to dopiero wtedy pani 

Dyrektor przystąpi  do ustalenia ile jest warstw papy na stropodachu i podejmie decyzję  

w jakim kierunku należy iść, czy usuwają wszystkie warstwy papy, czy tylko pierwszą. 

Następnie przystąpi do procedury przetargowej i wyłonienia wykonawcy projektu.   To jeszcze 

trochę potrwa.  

 

Pani Lidia Tokarska – jak wygląda sprawa rozbiórki budynku? 

 

Pani Mirosława Sobczak – wybrany jest już wykonawca na opracowanie dokumentacji, 

umowa nie jest jeszcze zawarta.  
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Pani Lidia Tokarska – na jaką kwotę? 

 

Pani Mirosława Sobczak – nie jestem pewna, ok. 25 tys. zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – kiedy wybrany zostanie wykonawca rozbiórki budynku? 

 

Pani Mirosława Sobczak – projekt ma być zrobiony do 15 maja br. Jeżeli będzie projekt, będą 

znane wartości, Dyrektor musi wystąpić o pozwolenie na rozbiórkę. Żeby móc wyłonić 

wykonawcę musi mieć zabezpieczone w budżecie środki finansowe na to zadanie.  Zgodę musi 

również wyrazić Konserwator Zabytków.  

Jeśli chodzi o przebudowę kotłowni na gazową, montaż kotłów gazowych, to dokumentacja ma 

być wykonana do 15 maja br. Projektant złoży projekt do Wydziału Architektury  

i Budownictwa Starostwa Powiatowego. Projekt jest na etapie uzgodnień. Po przedłożeniu 

projektu będziemy wiedzieli jakie są wartości. Wcześniej planowane były po dwa kotły  

w budynku głównym i w budynku po internacie, a teraz w związku z tym, że zmniejszyło się 

zapotrzebowanie na gaz, będzie po jednym kotle gazowym na każdym budynku.  

 

Pani Lidia Tokarska – na dzisiaj nie wiemy jaki będzie kosztorys tego zadania.  

 

Pani Mirosława Sobczak – na dzisiaj nie znamy jeszcze kosztów.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do 

wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na 

temat dokumentacji i robót związanych z remontem dachu sali gimnastycznej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na temat dokumentacji i robót związanych z remontem dachu sali 

gimnastycznej. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 22 kwietnia  

2025 r. znak: RI.7011.3.2024/2025 wraz z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 17 kwietnia 2025 r. l.dz. 193/2025 na temat dokumentacji 

i robót związanych z remontem dachu sali gimnastycznej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Oferta Miejskiego Związkowego Klubu Sportowego Orlęta w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie udzielenia wsparcia realizacji zadania publicznego pn. 

„Wakacje z koszykówką” złożona w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie – zajęcie stanowiska. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Oferta Miejskiego Związkowego Klubu 

Sportowego Orlęta w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie udzielenia wsparcia realizacji 

zadania publicznego pn. „Wakacje z koszykówką” złożona w trybie art. 19a ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Stowarzyszenie w ramach złożonej oferty wnioskuje o dofinansowanie zadania w kwocie  

3 800 zł z przeznaczeniem na częściowe pokrycie kosztów zakupu nagród rzeczowych dla 

uczestników turnieju. Całkowity koszt zadania to 4 800 zł. W budżecie powiatu na realizację 

zadań w zakresie kultury fizycznej w dziale 926 rozdziale 92605 §2360 pozostały środki 

finansowe w kwocie 4 100 zł. W ramach tego zadania mają być zorganizowane dwa turnieje 

koszykówki dla dzieci w wieku szkolnym z terenu naszego powiatu w czerwcu i sierpniu 

bieżącego roku. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z ofertą Miejskiego 

Związkowego Klubu Sportowego Orlęta w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie udzielenia 

wsparcia realizacji zadania publicznego pn. „Wakacje z koszykówką” złożoną  

w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie, proponuję uznać celowość realizacji zadania, i zlecić jego realizację  

z pominięciem otwartego konkursu ofert w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie oraz udzielić dotacji w wysokości  

3 800 zł. Proponuję zawrzeć umowę na wsparcie zadania po upływie 7 dni od dnia podania 

oferty do publicznej wiadomości pod warunkiem braku uwag do oferty. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z ofertą Miejskiego Związkowego Klubu Sportowego Orlęta 

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie udzielenia wsparcia realizacji zadania publicznego pn. 

„Wakacje z koszykówką” złożoną w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, uznając celowość realizacji zadania, 

postanowił zlecić jego realizację z pominięciem otwartego konkursu ofert w trybie art. 19a 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie oraz 

udzielić dotacji w wysokości 3 800 zł. 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę na wsparcie zadania po upływie 7 dni od dnia 

podania oferty do publicznej wiadomości pod warunkiem braku uwag do oferty. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

22 kwietnia 2025 r. znak: PS.525.4.2025 wraz z ofertą Miejskiego Związkowego Klubu 

Sportowego Orlęta w Aleksandrowie Kujawskim (data wpływu 17 kwietnia 2025 r.) w sprawie 

udzielenia wsparcia realizacji zadania publicznego pn. „Wakacje z koszykówką” złożona  

w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Pismo Stowarzyszenia Przyjaciół Łazieńca Cudne Manowce w sprawie rezygnacji  

z przyznanego dofinansowania realizacji zadania publicznego pn. „Łazieniecki 

Festiwal Fotografii imienia Edwarda Stachury” – zajęcie stanowiska. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Stowarzyszenia Przyjaciół 

Łazieńca Cudne Manowce w sprawie rezygnacji z przyznanego dofinansowania realizacji 

zadania publicznego pn. „Łazieniecki Festiwal Fotografii imienia Edwarda Stachury”. 

Stowarzyszenie Przyjaciół Łazieńca Cudne Manowce przedłożyło najlepszą ofertę  

w konkursie, otrzymało maksymalną liczbę punktów i Zarząd Powiatu przyznał 

dofinansowanie realizacji zadania publicznego pn. „Łazieniecki Festiwal Fotografii imienia 

Edwarda Stachury” w wysokości 5 000 zł. Stowarzyszenie odstępuje od realizacji zadania  

w związku z brakiem otrzymania dofinansowania z innych źródeł na jego realizację. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości pismo 

Stowarzyszenia Przyjaciół Łazieńca Cudne Manowce w sprawie rezygnacji z przyznanego 

dofinansowania w wysokości 5 000 zł na realizację zadania publicznego pn. „Łazieniecki 

Festiwal Fotografii imienia Edwarda Stachury” i przeznaczyć te środki na inne zadania zlecone 

z pominięciem otwartego konkursu ofert, zgodnie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości pismo Stowarzyszenia Przyjaciół Łazieńca Cudne 

Manowce w sprawie rezygnacji z przyznanego dofinansowania w wysokości 5 000 zł  

na realizację zadania publicznego pn. „Łazieniecki Festiwal Fotografii imienia Edwarda 

Stachury” i postanowił przeznaczyć te środki na inne zadania zlecone z pominięciem otwartego 

konkursu ofert, zgodnie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

23 kwietnia 2025 r. znak: PS.524.4.2025 wraz z pismem Stowarzyszenia Przyjaciół Łazieńca 

Cudne Manowce z dnia 22 kwietnia 2025 r. w sprawie rezygnacji z przyznanego 

dofinansowania realizacji zadania publicznego pn. „Łazieniecki Festiwal Fotografii imienia 

Edwarda Stachury”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Oferta Stowarzyszenia Przyjaciół Łazieńca Cudne Manowce w sprawie udzielenia 

wsparcia realizacji zadania publicznego pn. „Światłopisanie” Łazieniecki Festiwal 

Fotografii złożona w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Oferta Stowarzyszenia Przyjaciół 

Łazieńca Cudne Manowce w sprawie udzielenia wsparcia realizacji zadania publicznego pn. 

„Światłopisanie” Łazieniecki Festiwal Fotografii złożona w trybie art. 19a ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

Stowarzyszenie w ramach złożonej oferty wnioskuje o dofinansowanie zadania w kwocie  

5 000 zł z przeznaczeniem na częściowe pokrycie wydruku fotografii. Całkowity koszt zadania 

to 14 400 zł. W ramach realizacji zadania zorganizowana zostanie wystawa zdjęć 

wydrukowanych w formacie 100x70 cm. Zdjęcia będą eksponowane w przestrzeni publicznej 
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wzdłuż głównej ulicy Łazieńca. Oferent planuje zorganizowanie wernisażu i otwarcie wystawy 

15 czerwca br. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – później fotografie przekazywane są różnym instytucjom.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z ofertą 

Stowarzyszenia Przyjaciół Łazieńca Cudne Manowce w sprawie udzielenia wsparcia realizacji 

zadania publicznego pn. „Światłopisanie” Łazieniecki Festiwal Fotografii złożoną w trybie  

art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

proponuję uznać celowość realizacji zadania, i zlecić jego realizację z pominięciem otwartego 

konkursu ofert w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie oraz udzielić dotacji w wysokości 5 000 zł. Proponuję zawrzeć 

umowę na wsparcie zadania po upływie 7 dni od dnia podania oferty do publicznej wiadomości 

pod warunkiem braku uwag do oferty. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z ofertą Stowarzyszenia Przyjaciół Łazieńca Cudne 

Manowce w sprawie udzielenia wsparcia realizacji zadania publicznego pn. „Światłopisanie” 

Łazieniecki Festiwal Fotografii złożoną w trybie art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, uznając celowość realizacji zadania, 

postanowił zlecić jego realizację z pominięciem otwartego konkursu ofert w trybie art. 19a 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie oraz 

udzielić dotacji w wysokości 5 000 zł. 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę na wsparcie zadania po upływie 7 dni od dnia 

podania oferty do publicznej wiadomości pod warunkiem braku uwag do oferty. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

23 kwietnia 2025 r. znak: PS.525.5.2025 wraz z ofertą Stowarzyszenia Przyjaciół Łazieńca 

Cudne Manowce (data wpływu 22 kwietnia 2025 r.) w sprawie udzielenia wsparcia realizacji 

zadania publicznego pn. „Światłopisanie” Łazieniecki Festiwal Fotografii złożona w trybie  

art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Pismo organizatora X Jubileuszowego Grand Prix Aleksandrowa Kujawskiego  

w Tenisie Stołowym o nieodpłatne udostępnienie sali gimnastycznej w Zespole Szkół  

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dla uczestników rozgrywek – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo organizatora X Jubileuszowego 

Grand Prix Aleksandrowa Kujawskiego w Tenisie Stołowym o nieodpłatne udostępnienie sali 

gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dla uczestników rozgrywek. 
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Nie jest to impreza komercyjna. Organizowane rozgrywki tenisa stołowego popularyzują ten 

sport.  Rozgrywki obejmują dziesięć niedziel w przedziale czasowym od 29 czerwca do  

24 sierpnia 2025 r. Dyrektor ZS Nr 2 pozytywnie opiniuje ten wniosek. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na nieodpłatne 

udostępnienie sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dla 

uczestników rozgrywek. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek organizatora X Jubileuszowego Grand Prix Aleksandrowa 

Kujawskiego w Tenisie Stołowym, wyraził zgodę na nieodpłatne udostępnienie sali 

gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dla uczestników rozgrywek. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

22 kwietnia 2025 r. znak: PS.423.2.2025 wraz z pismem organizatora X Jubileuszowego Grand 

Prix Aleksandrowa Kujawskiego w Tenisie Stołowym z dnia 9 kwietnia 2025 r. o nieodpłatne 

udostępnienie sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dla 

uczestników rozgrywek, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Informacja Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim – wykaz osób, prawnych i fizycznych oraz jednostek 

organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono pomocy 

publicznej  - dofinansowania ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 r.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Informacja Kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim – wykaz osób, prawnych i fizycznych 

oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono 

pomocy publicznej  - dofinansowania ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 r.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Zgodnie z art. 37 ust. 1 pkt 2 lit. g ustawy z dnia 

27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz.  1530 ze zm.) proponuję 

podać do publicznej wiadomości wykaz osób, prawnych i fizycznych oraz jednostek 

organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono pomocy publicznej  

- dofinansowania ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w 2024 r. przekazany przez Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim pismem z dnia 16 kwietnia 2025 r. znak: RS.70.1.10.2025. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zgodnie z art. 37 ust. 1 pkt 2 lit. g ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.  

o finansach publicznych (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz.  1530 ze zm.) postanowił podać do publicznej 

wiadomości wykaz osób, prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych 
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nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono pomocy publicznej  - dofinansowania 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 r. 

przekazany przez Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim pismem z dnia 16 kwietnia 2025 r. znak: RS.70.1.10.2025. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim 

z dnia 16 kwietnia 2025 r. znak: RS.70.1.10.2025 wraz z wykazem osób, prawnych i fizycznych 

oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, którym udzielono 

pomocy publicznej  - dofinansowania ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Pismo Zarządu Klubu Motocyklowego BORUTA MC POLAND P/C Ciechocinek  

w sprawie udzielenia wsparcia finansowego w organizacji finału akcji 

„MOTOSERCE” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Pismo Zarządu Klubu Motocyklowego 

BORUTA MC POLAND P/C Ciechocinek w sprawie udzielenia wsparcia finansowego  

w organizacji finału akcji „MOTOSERCE”. 

Jest to akcja krwiodawcza, prowadzona cyklicznie, podczas której prowadzona jest zbiórka 

krwi. Imprezie towarzyszą koncerty zespołów muzycznych, pokazy i wystawa motocykli, 

atrakcje dla dzieci. Jest to impreza warta wsparcia. Klub wnosi o wsparcie finansowe  

w wysokości 2 000 zł z przeznaczeniem na nagrody dla krwiodawców. Impreza odbędzie się  

4 maja br. w Ciechocinku. W budżecie powiatu mamy zabezpieczone środki finansowe w dziale 

921 rozdziale 92195 §4190 nagrody konkursowe – 9 072,63 zł. W poprzednich lata była to duża 

impreza przyciągająca ludzi, a w ubiegłym roku była słaba. Organizatorzy też to widzieli. 

Dlatego szukają pomysłów, które pomogą przyciągną większą liczbę ludzi do tego 

przedsięwzięcia. Chcą iść w imprezę o charakterze piknikowo – jarmarcznym. Chcą 

zaangażować koła gospodyń wiejskich.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – można wejść we współpracę z fabryką pierników toruńskich  

i rozdawać pierniki w kształcie serca. 

 

Pani Lidia Tokarska – tak, jest wiele pomysłów, jest to impreza, która łączy przyjemne  

z pożytecznym i mam nadzieję, że będzie należała w tym roku do udanych. Jeśli nie to  

w przyszłym roku zastanowimy się czy nie odstąpić od jej wsparcia. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Zarządu 

Klubu Motocyklowego BORUTA MC POLAND P/C Ciechocinek i udzielić wsparcia 

finansowego w organizacji finału akcji „MOTOSERCE” w kwocie 2 000 zł z przeznaczeniem 

na nagrody dla krwiodawców ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu w dziale 921 

rozdziale 92195 §4190. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Zarządu Klubu Motocyklowego BORUTA MC 

POLAND P/C Ciechocinek i postanowił udzielić wsparcia finansowego w organizacji finału 

akcji „MOTOSERCE” w kwocie 2 000 zł z przeznaczeniem na nagrody dla krwiodawców  

ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu w dziale 921 rozdziale 92195 §4190. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

24 kwietnia 2025 r. znak: PS.0532.2.2025.K wraz z pismem Zarządu Klubu Motocyklowego 

BORUTA MC POLAND P/C Ciechocinek z dnia 22 kwietnia 2025 r. w sprawie udzielenia 

wsparcia finansowego w organizacji finału akcji „MOTOSERCE”, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.8. a) Projekt umowy z Gminnym Klubem Sportowym „WIP START” w Stawkach  

na realizację zadania publicznego pod tytułem „Aktywne Półkolonie w Stawkach”, 

b) Projekt umowy z Gminnym Klubem Sportowym „WIP START” w Stawkach  

na realizację zadania publicznego pod tytułem „321 Start!” Wojewódzki Turniej 

Młodzika, 

c) Projekt umowy z Gminnym Ludowym Klubem Sportowym „Piast Bądkowo”  

na realizację zadania publicznego pod tytułem „Aktywny powiat”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. a) Projekt umowy z Gminnym Klubem 

Sportowym „WIP START” w Stawkach na realizację zadania publicznego pod tytułem 

„Aktywne Półkolonie w Stawkach”. 

Zarząd Powiatu przyznał dofinansowanie zadań publicznych w ramach otwartego konkursu 

ofert na wykonanie zadań w zakresie kultury fizycznej i turystyki. Projekty przedłożonych 

umów uwzględniają aktualizację ofert realizacji zadań, których kosztorysy zostały 

dostosowane do wysokości przyznanego dofinansowania. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Gminnym Klubem 

Sportowym „WIP START” w Stawkach na realizację zadania publicznego, o której mowa  

w art. 16 ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie pod tytułem „Aktywne Półkolonie w Stawkach”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z Gminnym Klubem Sportowym „WIP START”  

w Stawkach na realizację zadania publicznego, o której mowa w art. 16 ust. 1 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie pod tytułem „Aktywne 

Półkolonie w Stawkach”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. b) Projekt umowy z Gminnym Klubem 

Sportowym „WIP START” w Stawkach na realizację zadania publicznego pod tytułem „321 

Start!” Wojewódzki Turniej Młodzika. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Gminnym Klubem 

Sportowym „WIP START” w Stawkach na realizację zadania publicznego, o której mowa  

w art. 16 ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie pod tytułem „321 Start!” Wojewódzki Turniej Młodzika. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z Gminnym Klubem Sportowym  

„WIP START” w Stawkach na realizację zadania publicznego, o której mowa w art. 16  

ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

pod tytułem „321 Start!” Wojewódzki Turniej Młodzika. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. c) Projekt umowy z Gminnym Ludowym 

Klubem Sportowym „Piast Bądkowo” na realizację zadania publicznego pod tytułem 

„Aktywny powiat”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Gminnym Ludowym 

Klubem Sportowym „Piast Bądkowo” na realizację zadania publicznego, o której mowa w art. 

16 ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

pod tytułem „Aktywny powiat”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z Gminnym Ludowym Klubem Sportowym „Piast 

Bądkowo” na realizację zadania publicznego, o której mowa w art. 16 ust. 1 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie pod tytułem „Aktywny 

powiat”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

24 kwietnia 2025 r. znak: PS.524.5.2025 wraz z: 

- projektem umowy z Gminnym Klubem Sportowym „WIP START” w Stawkach  

na realizację zadania publicznego pod tytułem „Aktywne Półkolonie w Stawkach”, 

- projektem umowy z Gminnym Klubem Sportowym „WIP START” w Stawkach  

na realizację zadania publicznego pod tytułem „321 Start!” Wojewódzki Turniej Młodzika, 

- projektem umowy z Gminnym Ludowym Klubem Sportowym „Piast Bądkowo”  

na realizację zadania publicznego pod tytułem „Aktywny powiat”, stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad 5.9. Informacja o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I kwartał  

2025 r. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Informacja o wykonaniu budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego za I kwartał 2025 r. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w wyniku wprowadzonych zmian w pierwszym kwartale 2025 r. 

plan dochodów wzrósł o 4 987 327,01 zł do kwoty 122 873 203,01 zł, a plan wydatków wzrósł  

o kwotę 9 282 380,23 zł do kwoty 129 492 484,01 zł. Na dzień 31 marca 2025 r. budżet 

zamknął się deficytem budżetowym w kwocie 6 619 281,00 zł. Na koniec pierwszego kwartału 

wystąpiła nadwyżka budżetowa w kwocie 11 976 414,29 zł. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Zgodnie z art. 37 ust. 1 pkt 

1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz.  1530  

ze zm.) proponuję podać do publicznej wiadomości informację o wykonaniu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za I kwartał 2025 r., w tym kwotę deficytu albo nadwyżki, oraz  

o udzielonych umorzeniach niepodatkowych należności budżetowych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zgodnie z art. 37 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 

publicznych (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz.  1530 ze zm.) postanowił podać do publicznej wiadomości 

informację o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I kwartał 2025 r., w tym kwotę 

deficytu albo nadwyżki, oraz o udzielonych umorzeniach niepodatkowych należności 

budżetowych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I kwartał 2025 r., stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

Był u mnie wczoraj Komendant Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Aleksandrowskiego. 

Przedłożył mi pismo z 2015 roku informujące, że powiat udzielił SSR wsparcia finansowego  

w wysokości 1 000 zł ze środków Starostwa Powiatowego na emblematy. Przedłożył mi taki 

emblemat na mundur i czapkę, na którym widnieje napis Społeczna Straż Rybacka Powiatu 

Aleksandrów Kujawski z herbem powiatu. Ta nazwa jest nieprawidłowa i trzeba zmienić 

emblematy. Moglibyśmy wesprzeć finansowo SSR i kupić nowe emblematy z prawidłową 

nazwą. Jest to koszt 450 – 500 zł dla 20 osób.  Komendant poprosił o sfinansowanie zakupu 

trzech mundurów dla nowych strażników. Koszt zakupu trzech mundurów to ok. 900 zł. 

Łącznie byłoby to ok. 1 400 zł. Można pokryć ten wydatek ze środków zabezpieczonych np.  

na promocję powiatu. Społeczna Straż Rybacka nie dostała wsparcia finansowego od powiatu 

od 10 lat i utrzymuje się ze środków wnoszonych przez użytkowników rybackich. Użytkownik 
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rybacki dba o teren oddany mu w użytkowanie, zarybia go, daje pozwolenia na połów na tym 

terenie, dba o bezpieczeństwo, o ekosystem. Komendant poinformował mnie, że w ubiegłym 

roku jakiś użytkownik rybacki przekazał 40 tys. zł, w tym na łódkę 10 tys. zł, na paliwo.  

Na naszym terenie jest czterech użytkowników rybackich.  Ci użytkownicy rybaccy utrzymują 

Społeczną Straż Rybacką. Komendant prosi o wsparcie finansowe powiatu na zakup nowych 

emblematów i trzech mundurów. Strażnicy pływają np. po Wiśle na naszym odcinku  

i unieszkodliwiają pułapki kłusowników. Kłusownicy rybaccy zastawiają sidła na ryby  

i odławiają je nielegalnie. Strażnicy patrolując akwen zbierają te nielegalne sieci i je rekwirują. 

Strażnicy walczą z kłusownictwem, pilnują, żeby nie było nielegalnego połowu. Strażnicy nie 

dostają pieniędzy za swoją pracę, jest to działalność pro bono. Podmiot, który ma  

w użytkowaniu jakiś odcinek Wisły, utrzymuje sprzęt Straży, zakupuje paliwo, żeby mogli 

patrolować ten teren, który użytkownik rybacki musi utrzymywać we właściwym stanie.  

Rada Powiatu w 1999 r. podjęła uchwałę w sprawie utworzenia Społecznej Straży Rybackiej 

na terenie powiatu aleksandrowskiego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję udzielić wsparcia finansowego 

Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Aleksandrowskiego w kwocie 1 400 zł z przeznaczeniem 

na zakup 3 mundurów i emblematów, ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu  

w dziale 750. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił udzielić wsparcia finansowego Społecznej Straży Rybackiej 

Powiatu Aleksandrowskiego w kwocie 1 400 zł z przeznaczeniem na zakup 3 mundurów  

i emblematów, ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu w dziale 750. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu. 

Nie ma. 

 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:35. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


